
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 

19/2006. (XI. 27.) sz. rendelete 
2006. háromnegyedévi Költségvetésér�l 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az Államháztartásról  szóló többször módosított 1992. évi 
XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2006.évi költségvetésér�l szóló 2005. évi CLIII. 
törvény alapján 2006. háromnegyedévi költségvetésér�l az alábbi rendeletét alkotja meg:  

Sülysáp Önkormányzat  
2006. háromnegyedévi költségvetése 

 
1.§. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 2006. háromnegyedévi költségvetését 
 

876 045 e Ft módosított bevételi el�irányzatalt 
876 045 e Ft módosított kiadási el�irányzattal 

 
673.796 E Ft bevételi teljesítéssel 
635.670 E Ft kiadási teljesítéssel állapítja meg. 

 
2.§. A pénzforgalmi bevételek részletezését az 1. sz. melléklet tartalmazza, a közoktatási 
normatívák jogcím szerinti megoszlásával együtt. 
 
3.§.(1) Az 1.§.-ban megjelölt kiadási f�összeg címenkénti (költségvetési szervenkénti) megoszlását 
2.sz. melléklet tartalmazza . 
(2) A Polgármesteri Hivatal és a részben önálló költségvetési szervek kiadásainak kiemelt 
el�irányzatonkénti megoszlását a 3. sz. melléklet tartalmazza . Az átadott pénzeszközök 
részletezését a 3/a. sz. melléklet tartalmazza.  
(3) Az Önkormányzat költségvetésében 88 688 e Ft tartalékot , valamint 59.436 e Ft 
pénzmaradványt határoz meg. 
 
4.§. (1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször 

módosított 1992. évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2006. évi 
költségvetésér�l szóló 2005. évi CLIII. törvény rendelkezései az irányadók .  

(2) Jelen rendelet 2006. év október hó 1. napjával visszamen�legesen lép hatályba. 
(3) A rendelet kihirdetésér�l a jegyz� a helyben szokásos módon gondoskodik a hirdet�táblán 
történ� kifüggesztéssel . 
 
5.§. 
• Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször módosított 

1992. évi XXXVIII. törvény és a 306/2002. (XII.27.) Korm. rendelet valamint a Magyar 
Köztársaság 2006. évi költségvetésér�l szóló 2005. évi CLIII. törvény rendelkezései az 
irányadók.  

(2) A rendeletet a helyben szokásos módon, hirdet�táblán történ� kifüggesztéssel kell kihirdetni. 
Kihirdetésér�l a jegyz� gondoskodik. 

 
Sülysáp, 2006. november hó 27. 
 
 
 Horinka László    Gulyásné dr. Gál Ilona 
  polgármester      jegyz�  
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Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel� Testületének 2006. november 27-én 
megtartott munkaterv szerinti ülésér�l. 
 
 
Jelen vannak: A Polgármester, a Jegyz�, a települési képvisel�k a mellékelt jelenléti ív szerint, 
illetve a meghívott vendégek és az Ügyvédi Iroda képvisel�je. 
 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm a képvisel�-testület megjelent tagjait, illetve a 
meghívott vendégeket és a Pénzügyi Csoport Vezet�jét. Megállapítom, hogy az ülés 
határozatképes, azt megnyitom. A mobiltelefonokat kérem kikapcsolni, illetve néma üzembe 
helyezni. Jegyz�könyvvezet�nek felkérem Kissné Géringer Mártát. 
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A Képvisel�-testület  11 igen, 1 tartózkodási szavazati  aránnyal Katus Norbert települési képvisel�t 
megválasztotta jegyz�könyv hitelesít�nek.  
 
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi napirendi pontokat fogadta el: 
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1./ Háromnegyedéves pénzügyi beszámoló megtárgyalása, elfogadása 
 
 El�adó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
   Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
   Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezet�je 
 
 
2./ 2007. évi költségvetési koncepció megtárgyalása, elfogadása 
 
 El�adó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
   Mázás Istvánné, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
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3./ 2007. január 1. napjától bevezetend� díjak (vízdíj, köztisztaság, bérleti díjak) tárgyalása 
 
 El�adó: Horinka László polgármester  
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
   Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
 
 
4./ A Szociális és Egészségügyi Bizottság beszámolója munkájáról 
 
 El�adó: Dr. Papp Ágostonné, a Bizottság elnöke 
 
 
5./ A Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság munkájáról beszámoló 
 
 El�adó: Kecser István, a Bizottság elnöke 
 
 
6./ A Képvisel�-testület 2007. évi munkatervének megtárgyalása, elfogadása 
 
 El�adó: Horinka László polgármester 
   Guyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
7./ E g y e b e k: 
 
 a./ 2007. évi bels� ellen�rzési terv meghatározása. 
 
 
  El�adó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
 
 b./ Javaslat piaci alapú bérlakás építésére és üzemeltetésére a „Halasztott értékesítésre 
  épített bérlakás konstrukció” keretében 
 
  El�adó: Horinka László polgármester 

 
 

 c./ Lurchmann Kft. vételi szándék bejelentése a 4550/184. hrsz-ú ingatlanra   
  vonatkozóan 
 
 
  El�adó: Horinka László polgármester  
  
 
 d./ OTP folyószámlahitel megújítása 
 
  El�adó: Horinka László polgármester 
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 e./ UNDP-2006. pályázathoz saját forrás biztosítása 
 
  El�adó: Horinka László polgármester  
 
 
 f./ Tájékoztató az OPTIMA befektetés alakulásáról 
 
  El�adó: Horinka László polgármester     
    Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezet�je 
 
 
 g./ Árajánlat intézményi szennyvíz szállítására 
 
  El�adó: Horinka László polgármester 
    Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
 
 h./ Kóka Község Önkormányzatának támogatási kérelme 
 
  El�adó: Horinka László polgármester 
    Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
    Lukács István, az OMSB elnöke 
 
 
 i./ Községgazdálkodási csoport létrehozása 
 
  El�adó: Horinka László polgármester 
 
 
 j./ Harmónia Zeneiskola szerz�dése 
 
  El�adó: Lukács István, az OMSB elnöke 
 
 
 k./ Polgármesteri fogadásra keretösszeg biztosítása 
 
  El�adó: Horinka László polgármester  
 
 
 l./ SZMSZ-módosítási javaslatok (szóbeli el�terjesztés) 
 
  El�adó: Csanádi Gábor, az Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
 
 m./ A Polgármester 2007. évi illetményének megállapítása 
 
  El�adó: Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
    Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
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 n./ Az Alpolgármester díjazása 



 
  El�adó: Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
    Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
 o./ Bogdán Flórián Önkéntes Tüzoltóegyesület pályázatához öner� biztosítása 
 
  El�adó: Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
  
 p./ Múzeumi Ügyintéz� beadványának megtárgyalása 
 
  El�adó: Horinka László polgármester  
 
 q./ Felhívás a Rókus Kórházért 
 
  El�adó: Horinka László polgármester  
 
 r./  Sülysáp közterületeinek állapotával kapcsolatos beszámoló 
 
  El�adó: Kecser István,  a TFKB elnöke 
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Horinka László polgármester: Az el�terjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság. Kérdezem, 
hogy kiegészítése, kérdése, hozzászólása van-e valakinek az el�terjesztéssel kapcsolatban? 
 
Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a Sülysáp 
Nagyközségi Önkormányzat háromnegyedéves pénzügyi beszámolóját. Kérjük, hogy a jöv�ben a 
kiugró százalékos (+, -) teljesítésekre szöveges értékelést adjon a Hivatal, valamint a tartalék 
felhasználását külön mellékletként csatolja a beszámolókhoz .A Bizottság javasolja továbbá a 
Képvisel�-testületnek, hogy az ipar�zési adóra vonatkozóan határozatban mondja ki, hogy az egy 
éven túli követelések behajtását inkasszóval foganatosítsa a Hivatal. 
 
Hozzászólók: Mázás Istvánné, a pénzügyi csoport vezet�je, Lányi György 
 
 
Horinka László polgármester: A Pénzügyi Bizottság javaslatának megfelel�en javasolom 
elfogadásra a beszámolót.  
 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal megalkotta az alábbi rendeletét: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az Államháztartásról  szóló többször módosított 1992. évi 
XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2006.évi költségvetésér�l szóló 2005. évi CLIII. 
törvény alapján 2006. háromnegyedévi költségvetésér�l az alábbi rendeletét alkotja meg:  

Sülysáp Önkormányzat  
2006. háromnegyedévi költségvetése 

 
1.§. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 2006. háromnegyedévi költségvetését 
 

876 045 e Ft módosított bevételi el�irányzatalt 
876 045 e Ft módosított kiadási el�irányzattal 

 
673.796 E Ft bevételi teljesítéssel 
635.670 E Ft kiadási teljesítéssel állapítja meg. 

 
2.§. A pénzforgalmi bevételek részletezését az 1. sz. melléklet tartalmazza, a közoktatási 
normatívák jogcím szerinti megoszlásával együtt. 
 
3.§.(1) Az 1.§.-ban megjelölt kiadási f�összeg címenkénti (költségvetési szervenkénti) megoszlását 
2.sz. melléklet tartalmazza . 
(2) A Polgármesteri Hivatal és a részben önálló költségvetési szervek kiadásainak kiemelt 
el�irányzatonkénti megoszlását a 3. sz. melléklet tartalmazza . Az átadott pénzeszközök 
részletezését a 3/a. sz. melléklet tartalmazza.  
(3) Az Önkormányzat költségvetésében 88 688 e Ft tartalékot , valamint 59.436 e Ft 
pénzmaradványt határoz meg. 
 
4.§. (1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször 

módosított 1992. évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2006. évi 
költségvetésér�l szóló 2005. évi CLIII. törvény rendelkezései az irányadók .  

(2) Jelen rendelet 2006. év október hó 1. napjával visszamen�legesen lép hatályba. 
(3) A rendelet kihirdetésér�l a jegyz� a helyben szokásos módon gondoskodik a hirdet�táblán 
történ� kifüggesztéssel . 
 
5.§. 
• Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször módosított 

1992. évi XXXVIII. törvény és a 306/2002. (XII.27.) Korm. rendelet valamint a Magyar 
Köztársaság 2006. évi költségvetésér�l szóló 2005. évi CLIII. törvény rendelkezései az 
irányadók.  

(2) A rendeletet a helyben szokásos módon, hirdet�táblán történ� kifüggesztéssel kell kihirdetni. 
Kihirdetésér�l a jegyz� gondoskodik. 

 
Sülysáp, 2006. november hó 09. 
 
  Horinka László    Gulyásné dr. Gál Ilona 
    polgármester                                                               jegyz�  
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Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke: .A Bizottság javasolja továbbá a Képvisel�-testületnek, 
hogy az ipar�zési adóra vonatkozóan határozatban mondja ki, hogy az egy éven túli követelések 
behajtását inkasszóval foganatosítsa a Hivatal. 
 
 



A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete megtárgyalta a Háromnegyedéves pénzügyi beszámoló c. 
napirendi pontot. A Pénzügyi Bizottság javaslata alapján úgy döntött, hogy az ipar�zési adóra 
vonatkozóan az egy éven túli követelések behajtását inkasszóval kell foganatosítani. 
 
Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezet�jét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: folyamatos 
Felel�s: Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezet�je 
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Horinka László polgármester: Ez az el�terjesztés a Településfejlesztési és Környezetvédelmi, 
valamint a Pénzügyi Bizottság üléseit már megjárta. Bele kell, hogy kerüljön a játszótér 
megvalósítása is. Véleményem szerint évente egy-egy játszótér megépítését meg kell valósítani.  
 
Hozzászóló: Lányi György 
 
Cseri Péter települési képvisel� az ülésre megérkezett. 
 
Horinka László polgármester:  Itt egy koncepcióról van szó, amikor döntés születik a 
megvalósításról akkor fogjuk hozzárendelni az összeget. Emlékeim szerint a Pénzügyi Bizottság 
ülésén is szó volt arról, hogy mindkét patakmederre szükség van. A feladatokat takarékosan kell 
megoldani, de ugyanakkor jó min�ségben. Azzal a kiegészítéssel javasolom elfogadni a határozatot, 
hogy kerüljön bele az Alsó-Tápió meder kotrása, illetve a játszótér program els� eleme.  
 
A Képvisel�-testület 12 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete a 2007. évi költségvetés tervezésénél alapelvként rögzíti, 
hogy az alábbi szempontoknak kell érvényesülnie: 
 
1. A saját bevételek reális tervezése, a tervvalódiság elvének betartása. 
2. Az alá- és túltervezést el kell kerülni 
3. Kiadási oldalon alapvet�en a kötelez� feladatok ellátásához szükséges pénzeszköz biztosítása, 

majd ezt követheti az önként vállalt önkormányzati közsolgáltatások színvonalának meg�rzése. 
4. Amennyiben a pénzügyi feltételek nem nyújtanak fedezetet a felújítási, felhalmozási kiadások  
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mindegyikének teljesítésére, feltétlenül szükséges olyan fontossági sorrend meghatározása, 
amely a kötelez�en ellátandó alapfeladatok ellátását, meg�rzését biztosítják. 

5. A gazdálkodás minden területén az egész Önkormányzat érdekében kell érvényesülnie 
6. A szociálpolitikai juttatások el�irányzatát a 2006. évi szinten szüksées biztosítani azzal a 

megkötéssel, hogy a szociális rászorultság legyen az alapja. Meg kell tartani a szociális 
ellátásokon belül a természetbeni juttatások túlsúlyát. Az önhibájából nehéz helyzetbe került és 
ezen változtatni sem kívánó vagy tartási szerz�déssel bíró személyt nem lehet szociális 



támogatásben részesíteni. 
7. Továbbra is ki kell használni a pályázati rendszer által nyújtott forrásokat, megteremteni a 

szükséges öner� hozzájárulások lehet�ségét. 
 
2007. évben prioritást élvez� megvasólítandó felhalmozási, felújítási kiadások: 
 
• Sülyi ravatalozó el�tet�, temet�bejárat átalakítása, felújítása, temet�k rendezése, gondozása, 

bekerítéséhez anyagköltség biztosítása 
• Temet� rendezés 
• Sz�l�si patakmeder kotrás, rendezés 
• Alsó-Tápió patakmeder kotrása 
• Közterület rendezések 
• Szent István Általános Iskola építési munkáinak folytatása, befejezése 
• Magdolna út szélesítése 
• Vasútállomás – MÁV állomás rendezése 
• Kossuth Lajos út felújítása 
• Körforgalom a 31. fkl. út Kóka felé mutató csomópontjában 
• Utak kátyúzása 
• Pályázati nyertesség esetén Dózsa György úti lakás „ Kisgazda Székház” és Felumúzeum 

épületének felújítása 
• Járdaépítés folytatása 
• Szelektív hulladékgy�jt�k felállítása 
• Szeméttárolók elhelezése a települséen 
• Buszmegállók kiépítésének folytatása 
• DT 75 munkagép megvásárlása 
• Nap utca sarkán fekv�rend�r létesítése 
• Lakossági folyékon hulladék kezelése, csatornam�-építés, abban az esetben, ha a beruházás 

megvalósításához pályázat útján legalább 90 % pénzösszeg nyerhet� 
• Szilárd hulladék kezelésének megoldása 
• Játszótér program els� eleme 
 
A Képvisel�-testület megbízza a Polgármestert, hogy a meghatározott szempontok 
figyelembevételével gondoskodjon a 2007. évi költségvetési tervjavaslatok kimunkálásáról és 
beterjesztésér�l 
 
Felel�s: Horinka László polgármester 
Határid�: az Államháztartásról szóló többször módosított 1992. évi XXXVIII. törvénynek  
  megfelel�en. 
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Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke:  Az emelések nem olyan mérték�ek, mint az idei évi 
infláció. A Pénzügyi Bizottság javaslata a vízdíjakkal kapcsolatban, hogy a családi és egyéni 
vízdíjak összegét minimálisan, a közületi fogyasztókét pedig javasoljuk jelent�sebben emelni. Még 
ma is várjuk a Faluszolga által elkészítend� költségelemzést, amit már meg kellen volna csinálnia.  
Véleményünk szerint a szemétszállítással kapcsolatban át kellene térni a havi fizetésre, negyedéves 
számlázással.  
A szemétszállítással kapcsolatban a jöv� évt�l drasztikus áremelések várhatók, így a 



kedvezményeket egy kicsit csökkenteni kellett. Esetleg majd újból kellene tárgyalni a napirendet a 
kedvezményekkel kapcsolatban. A 7.200.- Ft  éves összeg� szemétszállítás egy felkészülés a 
következ� évi szemétszállítási díjra.  
 
Hozzászólók: Farkas Gáborné, László Ferenc, Kiss Tamás, Kecser István 
 
Horinka László polgármester: Szeretném tájékoztatni a Képvisel�-testületet, hogy 2 héttel ezel�tt 
beszéltem a ceglédi projekt-menedzserrel, akit�l kértem egy átfogó tájékoztatást, hogy mikor tud 
elindulni a szelektív hulladék kezelés. Ígérete szerint az elmúlt héten kellett volna megkapnom a 
tájékoztatást, ami nem érkezett meg. Szóban annyit mondott, hogy 2007. szeptemberében kerül 
átadásra a m�, és akkor októberben tud elindulni a hulladékgy�jtés. A programnak része a szelektív 
hulladékgy�jt� szigetek kialakítása és elhelyezése, ami már kialakításra is került.  
 
A Képvisel�-testület 11 igen, 2 nem szavazati aránnyal az alábbi rendeletet alkotta  meg : 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete a köztisztaság 
fenntartásáról szóló rendelet 16. §. és 17. §. (1) bekezdését az alábbiak szerint 
módosítja : 
 
16. §. (3) A szemétszállítási díj mértéke 600.- Ft bruttó/hó negyedéves 

számlázással a Ceglédi projekthez történ� csatlakozásig. 
17. §. (1) A Polgármesteri Hivatal a szemétszállítási díj megfizetése alól 50 

%-os mérték� kedvezményt biztosít mindazon nyugdíjasoknak, akiknek az 
egy f�re jutó jövedelme a legkisebb öregségi nyugdíj 150 %-át nem haladja 
meg. A kérelmek benyújtásának határideje : 2007. január 15. napja.  

A rendelet további részei változatlanok maradnak. 
 
A rendelet kihirdetésér�l a Jegyz� a helyben szokásos módon gondoskodik. 
 
 
Sülysáp, 2006. november 27. 
 
 
 
 
 
  Horinka László   Gulyásné dr. Gál Ilona 
                     polgármester                                     jegyz�  
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A Képvisel�-testület 11 igen, 2 nem szavazati aránnyal az alábbi rendeletet alkotta  meg : 
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Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testülete a vásárok és piacok 
tartásáról szóló rendelet 2. számú mellékletét az alábbiak szerint módosítja: 
 
1.§ 
„Az árusok és vásározók, valamint a közterületet használók által fizetend� 
közterület használati díj mértékét az alábbiak szerint állapítja meg: 
1./ a közterület használatáért fizetend� díj mértéke megkezdett m2-enként 160.- 
Ft/m2 helyett 200.- Ft/ m2” 
 
2.§. 
A rendelet további részei változatlanok maradnak. 
 
3.§. 
A rendelet kihirdetésér�l a Jegyz� a helyben szokásos módon gondoskodik. 
 
Sülysáp, 2006. november 27. 
 
 
  Horinka László   Gulyásné dr. Gál Ilona 
                      polgármester                                    jegyz�  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
A Képvisel�-testület 11 igen, 2 nem szavazati aránnyal az alábbi rendeletet alkotta  meg : 
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Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képvisel�-testületének a vezetékes ívóvíz 
szolgáltatás díjának meghatározásáról szóló rendelet 3. §-át az alábbiak szerint 
módosítja: 
 
1. §. 
(1) A díj összege (123.- Ft + ÁFA/m3 összeg) helyett a 
  lakossági vízdíj javasolt mértéke : 130.- Ft + ÁFA/m3 
  közületi díj mértéke   160.- Ft + ÁFA/m3 
  a készenléti díj    174.- Ft + ÁFA összege megmarad. 
 
 
2. §. 
A rendelet további részei változatlanok maradnak. 
 
3. §. 
E rendelet kihirdetésér�l a Jegyz� a helyben szokásos  módon gondoskodik. 
 
 
Sülysáp, 2006. november 27. 
 
 
 
   Horinka László    Gulyásné dr. Gál Ilona 
                    polgármester                                                   jegyz�  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
A Képvisel�-testület 11 igen, 2 nem szavazati aránnyal az alábbi rendeletet alkotta  meg : 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzat Képvisel�-testülete a lakások és 
helyiségek bérletér�l szóló rendelet VI. fejezet A lakbérek mértéke, a külön 



szolgáltatások díja 29 §-át az alábbiak szerint módosítja : 
 
1.§. „ (2) A megüresedett és újonnan épült lakások havi lakbére 2007. évben az 
alábbiak : 
 
a./ összkomfortos lakás esetén   225.- Ft/m2-r�l 248.- Ft-ra 
b./ komfortos lakás esetén   170.- Ft/m2-r�l 187.- Ft-ra 
c./ félkomfortos lakás esetén   110.- Ft/m2-r�l 121.- Ft-ra 
d./ komfort nélküli lakás esetén    54.- Ft/m2-r�l   60.- Ft-ra” 
  
 
2. §. 
A rendelet további részei változatlanok maradnak. 
 
3. §. 
Kihirdetésér�l a jegyz� a helyben szokásos módon gondoskodik. 
 
Sülysáp, 2006. november 27. 
 
 
 
 
   Horinka László   Gulyásné dr. Gál Ilona 
                    polgármester                                    jegyz�  
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A Képvisel�-testület egyhangú szavazti aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság 
munkájáról szóló beszámolót, és azt elfogadja. 
 
 
Határid�: 2006. november 27. 
Felel�s: Dr. Papp Ágostonné, a bizottság elnöke 
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Hozzászólók: László Ferenc, Cseri Péter, Kiss Tamás 
 
Kecser István, a TFKB elnöke:  A sülysápi zárda iskolával kapcsolatban már a Bizottság 
javasolta, hogy készüljön egy promóciós anyag, mivel ki lehet ajánlani ezt az ingatlant. A 
Bizottságnak is az a javaslata, hogy értékesíteni kell ezt az épületet.  
IFÁ-val kapcsolatban az az igazság, hogy mivel a testülettel az idén tavasszal sikerült megegyezni, 
a rendelet így csak júniustól volt hatályos, viszont a korábbi polgármester nem támogatta ennek az 
összegnek a befizetését. Én is úgy tudom, hogy az els� kivetés csak októberben történt meg. Arról 
nincs információm, hogy így mekkora összegt�l esett el az Önkormányzat.  
A m�szaki csoporttal kapcsolatban szeretném elmondani, hogy sikerült egy építészmérnököt találni, 
aki már meg is kezdte munkáját. Sajnos csak heti 30 órát tölt itt, ezért is lenne jó hosszú távon egy 
teljes státusz. Esetleg érdemes lenne elgondolkodni azon, hogy hosszú távon érdemes lenne más 
településekr�l is átvállalni az építéshatósági jogkört.  
 
Horinka László polgármester A S�tér kastéllyal kapcsolatban két ismer�sömmel is tárgyaltam az 
eladásról. Mindketten látnak benne fantáziát. Egyenl�re komolyabb fejlemény nincs az ügyben. Az 
volna az érdekünk, hogy olyan gazdát találjuk, aki kezd is vele valamit.  
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete megtárgyalta az Területfejlesztési és Környezetvédelmi  
Bizottság munkájáról szóló beszámolót, és azt elfogadja. 
 
Határid�: 2006. november 27. 
Felel�s: Kecser István, a Bizottság elnöke 
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Horinka László polgármester: A kiküldött el�terjesztés már tartalmazza a változtatást, hogy a 
jöv�ben 18.00 órai kezdéssel és a hónap harmadik hétf�jén lesznek az ülséek. Az is változás, hogy 
külön beszámolót ne kérjünk a sportkört�l, illetve a nyugdíjas klubtól, hiszen a civil szervezetek 
beszámolója �ket is érinti. A Faluszolga Kft. beszámolója átkerült április hónapról május hónapra.  
 
Hozzászóló: Lukács István  
 
Horinka László polgármester: Valóban jogos a felvetés, így javasolom, hogy a februári ülésen 
kerüljön megtárgyalásra a Szent István Általános Iskola vezet�i állásának meghirdetése, valamint a 
június 18-án megtartandó ülésen 1/a. napirendi pont legyen az oktatási intézmények beszámolója, és 
1/b. napirendi pont a Szent István Általános Iskola vezet�i állására beérkezett pályázatok értékelése. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

6=A56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6=A56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6=A56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6=A56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-����
 

Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete megtárgyalta a Képvisel�-testület 2007. évi munkatervét, 
melyet az alábbi kiegészítésekkel fogad el: 
 
2007. február 19-ei ülésen 5./ napirendként a Szent István Általános Iskola vezet�i állásának 
meghirdetése, 
2007. június 18-ai ülésen 1/b. napirendként a Szent István Általános Iskola vezet�i állására 
beérkezett pályázatok értékelése. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: folyamatos 
Felel�s: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�: Az el�terjesztést a lehetséges ellen�rzési témákra vonatkozóan 
küldtük ki. Ezeket ötletként javasoljuk, ebb�l kellene a Képvisel�-testületnek egy sorrendet 
kialakítani. A feladat ellátását a Monori Kistérség pályázta meg. Véleményem szerint praktikus 
lenne kiválasztani a 3., 10.,12.,33. és 19. pontokat.  
 
 
 
Hozzászólók: Lukács István, Kiss Tamás, Kecser István, Farkas Gáborné 
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Horinka László polgármester: Nekem mindenképpen szimpatikus már az els� pont, hsizen már 
többször felmerült a túlórák és a helyettesítések megalapozottsága.  
Összességében három területre született javaslat: a 33., 19., 45. pontokra. Javaslat érkezett még arra 
vonatkozóan is, hogy az Ügyvédi Irodát megbízzuk a bels� ellen�rzési szabályzat elkészítésével 
árajánlat alapján. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

6=B56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6=B56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6=B56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6=B56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-����
 

Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy a 2007. évi bels� ellen�rzési tervben a  
 

�  M�vel�dési Ház m�ködésének, gazdálkodásának ellen�rzése 
�  Önkormányzati tulajdonú vállalkozás ellen�rzése 
�  Önkormányzati m�ködtetés� konyha gazdaságosságának vizsgálata 
 
szerepeljen. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: folyamatos 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

6=856778%�9:(%6;%<���%������#/���������6=856778%�9:(%6;%<���%������#/���������6=856778%�9:(%6;%<���%������#/���������6=856778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-�/�����-�/�����-�/�����-����
 

Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy felkéri a Pérczhy és Rehák Ügyvédi 
Irodát árajánlat benyújtására az Önkormányzat Bels� Ellen�rzési Szabályzatának elkészítésére 
vonatkozóan. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. december 20. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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Horinka László polgármester:  Két bizottság is tárgyalta ezt a napirendi pontot, két ellentétes 
javaslat született. A Pénzügyi Bizottságnak az volt a javaslata, hogy kérjünk egy pénzügyi tervet a 
döntés el�készítéséhez.  
 
Hozzászólók: Kecser István, Kiss Tamás 
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A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta:  
 



 
6=;56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6=;56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6=;56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6=;56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-����

 
Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete ismételten tárgyalta az Els� Magyar Bérlakásépító Kft. 
javaslatát piaci alapú bérlakás építésére és üzemeltetésére vonatkozóan. 
 
A Képvisel�-testület az Els� Magyar Bérlakásépít� Kft-t�l pénzügyi tervet kér ahhoz, hogy 
döntését meghozhassa. 
 
Felkérik a  Polgármester Urat a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. december 20. 
Felel�s: Horinka László polgármester  
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Horinka László polgármester: Az elmúlt ülésen is tárgyaltuk ezt a napirendi pontot, azóta két 
bizottság is foglalkozott vele. Két határozati javaslat is született. Megkérdezem, hogy kinek van 
hozzászólása, kérdése? 
 
Hozzászólók: Farkas Gáborné, Kiss Tamás, Kecser István, Cseri Péter, László Ferenc, Lukács 
István 
 
László Béla, a Lurchmann Kft. ügyvezet� igazgatója: Számunkra ez egy lehet�ség. Nyílván 
azért nem fogok csinálni egy gyógyszertárat, hogy valaki majd építsen mellé egy egészségügyi 
központot.Tartós bérletben nem gondolkodom.  
 
Horinka László polgármester: A Lurchmann Kft. nem Sülysápra van bejelentve. A bizottságok 
által olyan határozatok születtek, melyek a cél megvalósítását támogatnák. Az egyik javaslat az 
volt, hogy hosszú távra bérbe adjuk egy el�re megfizetett bérleti díjért, 30 évre, funkció-
kötöttséggel. Az eladási konstrukció pedig arról szól, hogy a piaci ár feléért értékesítenénk, de 
szintén funkció-kötöttséggel. Az a célunk, hogy ott valóban létesüljön posta és gyógyszertár, és 
ezért hajlandóak vagyunk a piaci értékt�l olcsóbban eladni a területet.  
Elhangzott az, hogy a célokkal egyetértünk, azonban én szeretném emlékeztetni a Képvisel�-
testületet arra, hogy még a 90-es évek elején Bugyi Attila megvásárolt egy területet, amelyen 
bevásárlóközpontot kellett volna építenie, de azóta sem történt semmi. Éppen ezért nem 
elhanyagolandó a funkció-kötöttség. Én azt gondolom, hogy 3 mFt-ért ma Sülysápon telket nem 
lehet vásárolni. Kihangsúlyozom, hogy a Testületnek nem volt szándékában ezt a területet eladni, 
csak azért adnánk el, mert felmerült a terület jobb ellátása. A lakosság magasabb szint� ellátása 
érdekében ezt a kockázatot be kell vállalni. 
 
László Béla, a Lurchmann Kft. ügyvezet� igazgatója: Azt is el kell mondanom, hogy a posta és a 
gyógyszertár is ma egy veszteséges üzem, ezek csak behozzák az embereket. Nem ezekt�l várjuk a 
profitot. A Kft-nek nincs olyan területe, amit bérelne.  
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A Képvisel�-testület 9 igen, 4 nem szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 



6=C56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-�6=C56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-�6=C56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-�6=C56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-�����
 
 
Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete ismételten megtárgyalta a Lurchmann Kft. vételi szándék 
bejelentését a 4550/184 hrsz-ú ingatlan adásvételével kapcsolatban. 
 
A Képvisel�-testület a Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság javaslata alpján 
értékesíti a 4550/184 hrsz-ú ingatlant a Lurchmann Kft. részére. Az ingatlan eladási árát – 
figyelembevéve annak elhelyezkedését  - 6.000.000.- Ft, azaz Hatmillió forintban állapítja meg, 
azonban a megjel�lt célok támogatására (vételár-engedmény formájában) feltételként az adásvételi 
szerz�désben kiköti, hogy a vev� a beruházást 15 éven keresztül (legalább heti 40 órában) a 
megjel�lt rendeltetéssel m�ködteti, ellenkez� esetben a támogatást a jegybanki alapkamat 
kétszeresének megfele� kamattal köteles visszafizetni. A kamatszámítás alapjául szolgáló 
id�tartamot a felek a vételár kiegyenlítése és a rendeltetés megváltoztatásának hatósági 
engedélyezése közötti id�pontok által határolt id�szakban állapítják meg. 
 
A Képvisel�-testület az ingatlanra 2 éves beépítési kötelezettséget határoz meg.  
 
Felkérik a Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportját a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. december 20. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
   Polgármesteri Hivatal M�szaki Csoportja 
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Horinka László polgármester: A tavalyi évben közösen, Kóka, Úri, Mende településekkel 
csatornaberuházás el�készítésére felvett hitelkeret megújítására vonatkozik az el�terjesztés. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

6=I56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-�6=I56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-�6=I56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-�6=I56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-�����
 

Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete elfogadja az el�terjesztésben szerepl� költségeket és 
egyetért azzal, hogy a Tápió-vidéki szennyvízberuházás el�készítésére a Tápiómenti 
Területfejlesztési Társulás 200 millió Ft, azaz Kett�százmillió forint folyószámla-hitelt vegyen fel 
az OTP Bank Nyrt-t�l az átementi finanszírozási problémák megoldására. 
 
A hitel futamideje 2006. december 12. - 2007. december 11.  
 
A hitelfedezet az Önkormányzat lakosságarányos készfizet� kezessége. Sülysáp Nagyközség 
Önkormányzata lakosságarányos készfizet� kezességet vállal a Tápiómenti Területfejlesztési 
Társulás által felveend� hitelre és egy éves járulékaira. 
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Jelen határozatot a település a felveend� folyószámla hitel érdekében hozta meg, melynek 
érvényessége a hitel lejártáig tart. 
 
Határid�:  azonnal 
Felel�s: Horinka László polgármester  
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A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

6A756778%�9:(%6;%<���%������#/������6A756778%�9:(%6;%<���%������#/������6A756778%�9:(%6;%<���%������#/������6A756778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-����/�����-����/�����-����/�����-����
 

Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete támogatja, hogy a CO2-kibocsátás csökkentése érdekében, 
a végfelhasználói energia-megtakarítás el�mozdítása, az energiahatékonysági beruházások 
megvalósításának céljából Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az UNDP-2006. pályázat 
keretében elvégeztesse egyes tulajdonában, illetve üzemeltetésében lév� közintézmények 
energetikai veszteség-feltárási vizsgálatainak (energiaaudit) elkészítését. 
Az ehhez szükséges saját forrást a költségvetés általános tartalékeretének terhére biztosítja. 
Az elkészült energiaauditok eredményeit Sülysáp Nagyközség Önkormányzata beilleszti az 
energiahatékonysági cselekvési tervébe. 
 
Az Önkormányzat felkéri a Polgármestert, hogy a teljes intézményhálózat (kivéve a Móra Ferenc 
Általános Iskola központi épülete) felmérésére vonatkozó pályázat benyújtásával kapcsolatos 
intézkedéseket tegye meg. 
 
Határid�: azonnal 
Felel�s: Horinka László polgármester 
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Horinka László polgármester: Év elején 97 mFt-unk volt, most 100.215.116.- Ft. Véleményem 
szerint, ha nem is az egészet, de egy részét érdemes lenne lekötött betét formájában elhelyezni 
esetleg más pénzintézetnél. A Pénzügyi Bizottságnak volt egy olyan javaslata, hogy az OPTIMA 
betét megbontására kapjak felhatalmazást. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

6A?56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6A?56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6A?56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6A?56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-����
 

Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete felhatalmazza a Polgármestert az OPTIMA-betét 
megbontására és magasabb hozamot ígér� befektetésben való elhelyezésére. 
 
Határid�: folyamatos 
Felel�s: Horinka László polgármester 
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Horinka László polgármester: Adamecz Sándortól kaptuk az árajánlatot. Véleményem szerint 
mindegyik sülysápi szippantó iparostól be kell kérni az árajánlatot. 



 
Hozzászóló: Zemen József 
 
A Képvisel�-testület 12 igen, 2 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

6A656778%�9:(%6;%<���%������6A656778%�9:(%6;%<���%������6A656778%�9:(%6;%<���%������6A656778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-#/����������/�����-#/����������/�����-#/����������/�����-����
 

Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy a 2007. évi szennyvíz-szállításra 
minden sülysápi szippantó iparostól árajánlatot kell bekérni, hogy a Testület döntését meghozhassa. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. december 20. 
Felel�s: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
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Hozzászólók:  Lukács István, Kiss Tamás 
 
A Képvisel�-testület 13 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

6A=56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6A=56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6A=56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6A=56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-����
 

Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete megtárgyalta a kókai Kossuth Lajos Általános Iskola és 
Alapfokú M�vészetoktatási Intézmény Zeneiskolája részére kért támogatási kérelmet. 
 
A Képvisel�-testület úgy döntött, hogy nem kívánja támogatni Kóka község Önkormányzatát, 
illetve az általa fenntartott intézmény m�ködését.  
 
Határid�: azonnal 
Felel�s: Lukács István, az OMSB elnöke 
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Horinka László polgármester: Ezt a témát már két bizottság tárgyalta és kétféle határozati 
javaslatot hoztak. A FALUSZOLGA Kft-vel kapcsolatban meg kellene fontolni, hogy a feladatokat 
az Önkormányzathoz kellene rendelni, ami a községgazdálkodással kapcsolatos. Ezzel ÁFÁ-t 
lehetne megtakarítani.A TFKB támogatta az elképzelést, de a Pénzügyi Bizottság hatáskörébe 
utalta. A Bizottságnak pedig az volt a javaslata, hogy egy szervezeti átvilágítást kell megrendelni a 
Kft-nél. Az én álláspontom az, hogy át kell alakítani a FALUSZOLGA Kft-t és csak a VÍZM� 
üzemeltetésével foglalkozzanak.  
 



Hozzászólók: Kecser István, Farkas Gáborné, Cseri Péter, Kiss Tamás, László Ferenc, Lukács 
István, Csanádi Gábor, Zemen József 
 
Horinka László polgármester: Jó lenne, ha már a jöv� héten megkezd�dhetne a FALUSZOLGA 
Kft. átvilágítása, azt is tudni kellene, hogy mennyiért vállalják. Végig kell gondolni, hogy mit 
akarunk csinálni a Kft-vel. Én javasolnám, hogy a két bizottság újból foglalkozzon ezzel a témával 
a Balogh Levente részvételével.  
 
A Képvisel�-testület 11 igen, 1 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete megtárgyalta a községgazdálkodási csoport létrehozása c. 
napirendet, és a Pénzügyi Bizottság javaslata alapján úgy döntött, hogy a Faluszolga Kft. szervezeti 
átvilágítása szükséges. 
 
Az átvilágítás megrendeléséhez a szükséges anyagi forrást a Képvisel�-testület biztosítja az 
általános tartalékkeret terhére. 
 
Határid�: azonnal 
Felel�s: Horinka László polgármester 
   Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
 
A Képvisel�-testület 11 igen, 1 nem, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy a Községgazdálkodási Csoport 
létrehozásával kapcsolatban a Településfejlesztési és Környezetvédelmi, illetve a Pénzügyi 
Bizottság elnöke tartson egyeztet� megbeszélést, és a decemberi testületi ülésre dolgozzanak ki egy 
javaslatot az átszervezésre. 
 
Határid�: 2006. december 15. 
Felel�s: Kecser István, a TFKB elnöke 
   Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
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Lukács István, az OMSB elnöke: Az oktatási intézmények végiglátogatásakor a vezet�k 
elmondták, hogy a sz�l�si és a sápi iskolában dolgozik a Harmónia Zeneiskola, viszont nem látták a 
velük kötött szerz�déseket, amit látni szeretnének. Kiderült, hogy a Zeneiskolával jelenleg nincs 
érvényes szerz�dés, de az iskola a szerz�dés hiányában is fizet. Az intézményvezet�knek az a 
kérése, hogy a szerz�dést �k szeretnék megkötni a Harmónia Zeneiskolával.  
 
Horinka László polgármester: Amennyiben úgy lesz, hogy az intézményvezet�k kötik meg a 
szerz�dést a Zeneiskolával, akkor szeretném felhívni a figyelmüket arra, hogy igyekezzenek a 
realitásoktól nem elrugaszkodni. 



 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete egyetért azzal, hogy a Móra Ferenc Általános Iskola és a 
Szent István Általános Iskola Igazgatója bérleti szerz�dést kössön a Harmónia Alapfokú 
M�vészetoktatási Intézménnyel tanterem és kiszolgáó helyiségekre vonatkozóan 2006. november 
hó 1. napjától. 
 
Felkérik az intézményvezet�ket a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. december 11. 
Felel�s: Horinka László polgármester 
   Horváth Attiláné igazgató 
   Kecser György igazgató 
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Horinka László polgármester:  Valójában az el�terjesztésben kért 1,5 mFt keretösszegnek a felét 
sem szeretnénk felhasználni. A rendezvényre két felajánlást is kaptunk: Balla Sándor a vacsorához 
szeretne hozzájárulni, vaddisznóhússal. Az Allianz Hungariától pedig 150 eFt + ÁFA támogatást 
kapunk. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete megtárgyalta a Polgármester Úr el�terjesztését, miszerint a 
2006. december 15-én tartandó évzáró fogadás megrendezéséhez 1,5 mFt-os keretösszeg 
biztosítására lenne szüksége az általános tartalékkeret terhére. 
 
Felkérik a Pénzügyi Csoport Vezet�jét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. december 15. 
Felel�s: Horinka László polgármester  
   Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezet�je 
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Csanádi Gábor, az Ügyrendi Bizottság elnöke: Az SZMSZ-módosítási javaslataimat a decemberi 
testületi ülésen szeretném a Testület elé terjeszteni. 
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Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Az írásos el�terjesztést mindenki megkapta. Miel�tt a 
bizottság elé terjesztettük volna, beszélgettem a Polgármester úrral és egyetértettünk abban, hogy a 
2007. évi illetménye megegyezzen a megválasztásakor megszavazott illetményével. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

6AC56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6AC56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6AC56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-6AC56778%�9:(%6;%<���%������#/����������/�����-����
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete megtárgyalta a polgármester 2007. évi illetményének 
megállapítása c. napirendet. 
 
A Képvisel�-testület egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, mely szerint a polgármester 
illetménye 2007. évben az alakuló ülésen megállapított és elfogadott 418.000.- Ft marad. 
 
Határid�: 2006. november 27. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz�  
   Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
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Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Tudomásom szerint az Alpolgármester Úr nyilatkozott 
arról, hogy ugyanazt a tiszteletdíjat szeretné felvenni, mint a képvisel�k. Itt a 27 eFt br. összegr�l 
van szó. 
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete ismét megtárgyalta az alpolgármester illetményének 
(tiszteletdíjának) megállapítása c. napirendet, és az alpolgármester írásbeli nyilatkozata alapján 
meger�sítésre kerül, hogy részére külön illetményt nem állapít meg a Képvisel�-testület, mint a 
testületi tagok részére juttatott havi bruttó 27.000.- Ft-os illetmény. 
 
Határid�: azonnal 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
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Kiss Tamás, a Pénzügyi Bizottság elnöke: Az elmúlt évben a Tüzoltóegyesület pályázaton nyert 
600 eFt-ot a szerállás kialakításához. Most ott tartanak, hogy vagy visszautalják a 600 eFt-ot, vagy 
pedig nekünk kell még hozzá biztosítani 600 eFt-ot. Véleményem szerint az elnyert összeget meg 
kellene mentenünk. 
 
Hozzászóló: Lukács István 
 



A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képvisel�-testülete egyetért azzal, hogy a Bogdán Flórián 
Önkéntes T�zoltóegyesület 600 eFt összeg� szertárépítési támogatásához, melyet a 
Katasztófavédelmi Igazgatóságtól nyert, plusz 600 eFt összeg� öner�t biztosít. 
 
Felkérik a Jegyz� Asszonyt és a Pénzügyi Csoport Vezet�jét a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. december 10. 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
   Mázás Istvánné, a Pénzügyi Csoport vezet�je 
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Horinka László polgármester: Valójában arról van szó, hogy a Kapás Józsi bácsi egyrészt 
meghívja a Képvisel�-testületet egy múzeumi látogatásra, véleményem szerint ennek a 
meghívásnak eleget kellene tenni. Azt gondolom, hogy a többi kérésre a választ a múzeum 
látogatása után kellene megadnunk. 
 
A Képvisel�-testület egyhangúan egyetért azzal, hogy a december 18-án megtartandó testületi ülés 
el�tt 15.00 órakor meglátogatják a Falumúzeumot. 
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Horinka László polgármester: A levél, amely kiosztásra került sok település polgármesteréhez el 
lett juttatva azzal, hogy tegyünk meg mindent annak érdekében, hogy a Rókus Kórház tovább 
m�ködhessen. Én azt tudom elképzeni, hogy írunk egy levelet az Egészségügyi Miniszterhez, hogy 
a Kórház fennmaradását továbbra is biztosítsák. 
 
Hozzászóló: Farkas Gáborné 
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Horinka László polgármester:  El kell mondanom, hogy az els� ütemként megjel�lt területtel 
kapcsolatban az elmúlt héten megbeszélést tartottunk néhány helyi vállalkozóval. Mindenki részt 
vállalt a munkából, várhatóan ezen a héten megkezd�dik a kivitelezés.  
 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy a Településfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság Elnökének javaslata alapján a nagyközség közterületeinek 
rendbetételét az alábbiak szerint kell végrehajtani:  
 
I.ütemben: a Posta el�tti terület, a Patak sétány torkolata, a Szent István út 31. fkl. út torkolatának 
keleti oldala és a 31. sz. fkl. út padkája az autósbolttal szemben, illetve a Mátyás király utcai óvoda 
el�tti rész  kerüljön burkolásra. 
 
II.ütemben: a Dózsa Gy. úti Óvoda, a Vasút utcai Óvoda, a Malom utcai iskolaépület, a Vörösmarty 
utcai iskola, a Balassi utcai Óvoda, Sülysáp MÁV Állomás P + R parkoló, Sz�l�stelep MÁV 
Állomás P + R parkoló, Piac téri közterületek kerüljenek burkolásra. 
 
A Képvisel�-testület felkéri a Polgármesteri Hivatal M�szaki Csioportját a szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határid�: folyamatos 
Felel�s: Horinka László polgármester 
   PMHIV M�szaki Csoportja 
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Horinka László polgármester:  
 

�  A Szent István Általános Iskola b�vítésével kapcsolatban: szeretném elmondani, hogy  Lukács 
Tamással szinte napi kapcsolatban vagyunk a kivitelez�vel, aki nagyon keveset tartózkodik 
Sülysápon. A pénteki állapot szerint ki van ásva a gödör és bele van hordva a sóder és le van 
tömörítve. December 10-re kellene számlázni, de beton még nincs a gödörben. Rengeteg 
megbeszélés volt már ezügyben. December 10., mint részhatárid� a szerz�dés részét képezi. 
Jegyz�könyvben szerepel, ha nem teljesítik az els� ütemben lefektetett m�szaki 
követelményeket, akkor naponta 220 eFt kötbért fizetnek. 

�  A Magyar Közúttól itt járt Duma Viktor területi igazgató. Semmi jót nem tudott mondani a 
Kossuth Lajos utca ügyében, a körforgalom ügyében és a kátyúzás ügyében. Ugyanakkor fel 
kellene az egész szakaszt újítani, de nincs rá pénzük. A Kossuth Lajos utcával kapcsolatban 
felvetettem a testület álláspontját, hogy próbáljuk közös beruházásban megoldani, de elmondta,  
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hogy ma már ott tartanak, hogy a legfontosabb beruházásokra sincs pénzük. A Profi üzlethez 
biztosítandó sávok kialakítása az üzlet közúti engedélyeztetésével összefügg, kétszeri balra 
kanyarodó sáv szerepel a tervben. A Magyar Közút nem zárkózik el attól, hogy körforgalom 
valósuljon meg, ugyanakkor pénzt ehhez sen tudnak biztosítani. A Kállai által tervezett 
körforgalmat nem fogják elfogadni, mert a kamionoknak keskeny. Ez csak úgy lehetséges, ha a 
Piac térb�l kiszakításra kerül egy darab.  

�  Az elmúlt id�szakban több konferencia is megrendezésre került a költségvetés, illetve a 2007. 
évi támogatások vonatkozásában. A helyzet nem rózsás, a normatívák nem változnak, illetve 
csak 2007. szeptemberét�l. Azt még nem lehet látni, hogy milyen pályázatok lesznek kiírva a 
jöv� évben, de valószín�leg lesz szennyvízkezelésre és lesz iskola felújítási program is. 

�  A Tápiómenti Területfejlesztési Társulással kapcsolatban csatorna ügyben állítólag pozitív 
fejlemények vannak.  

�  A különböz� szolgáltatókkal (bizotsítás, távközlési szolgáltató, Faluszolga Kft, konyha, ügyelet) 
biztosítás tekintetében 1,4-1,5 mFt-ot költünk biztosításra, várhatóan 3-400 eFt-tal lehet lejjebb 



vinni ezt az összeget.  
�  Az ügyelettel kapcsolatban szeretném elmondani, hogy már központi orvosi ügyeletként 

m�ködik, ha ezt egy nagyobb társaság keretében látnánk el, akkor a költség is kevesebb lehetne. 
Ha Monorral összefognánk, akkor az önkormáyzati hozzájárulás lemehetne 20.- Ft alá. Ez éves 
szinten már 3 mFt-ot jelentene.  

�  Konyhával kapcsolatban a Pensió Kft. ajánlata van el�ttem, amit a Testület már tárgyalt. Az 
elmúlt héten került sor egy újabb megbeszélésre, melyen a korábbi 69 %-os haszonkulccsal 
szemben ma már 44 %-ról beszélünk. A tavalyi évben 18 mFt-ba került nekünk a konyha 
m�ködése. Az idén talán 15 mFt-ban megáll. Még várok egy másik helyr�l is ajánlatot. 

�  Beindult az internetes fogadóóra is. 
�  A költségvetési koncepcióban szerepel a DT-75-ös munkagép vásárlása, amivel a szeméttelepen 

a földtakarást nagyon jól lehetne végezni. Ezt a munkagépet 400eFt + ÁFA összegért lehet 
megvásárolni. A holnapi nap folyamán fogom ezt a gépet megnézni. Amennyiben úgy látjuk, 
hogy ezt érdemes megvásáolni, akkor megkössük-e az üzletet ? 

 
A Képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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Sülysáp Nagyközség Képvisel�-testülete megbízza a Polgármestert a DT-75-ös munkagép 
megvásárlásával, melynek vásárlási ára  400 eFt + ÁFA. Ezzel a géppel a szeméttelepen a 
földtakarás lesz végezve. 
 
Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határid�: 2006. december 31. 
Felel�s: Horinka László polgármester  
 
 

�  A RoBa Millenium Kft-vel kapcsolatban már mondtam, hogy a választást követ�en jártunk 
nálunk, akkor azt mondták, hogy 2 héten belül megérkezik hozzánk a pénz. Azóta újabb ígéretek 
hangzottak el, a múlt hét keddre jelezték a támogatási szerz�dés aláírását. Most viszont érkezett 
egy meghívó, hogy holnap a Margitszigeti Thermál Hotelben lesz az aláírás. 
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Horinka László polgármester:  Több hozzászólás nem lévén az ülést berekesztem. Köszönöm a 
részvételt és az aktivitást. 
 
 
Sülysáp, 2006. december 6. 
 
 
 
 
       Gulyásné dr. Gál Ilona                              Horinka László 
               jegyz�                                                                          polgármester  
  

 
 

Jegyz�könyv-hitelesít�: 



 
 
 
                    Katus Norbert 
                                                                       települési képvisel� 
 


